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Uudenmaan jätehuoltoviranomainen

Lähettäjä:
Lähetetty: tiistai 30. tammikuuta 2024 19.37
Vastaanottaja: Uudenmaan jätehuoltoviranomainen
Aihe: Mielipide uudesta jätehuollosta

Tervehdys,
Miten aiotaan ottaa huomioon  jätetankin tyhjennys paikoissa, joihin on joko mahdoton tai hyvin hankala päästä isolla
kalustolla? Lisäksi painavat autot sotkevat pihaa ja istutuksia.
Tehdäänkö sopimuksia nykyisten pieyrittäjien kanssa, jotka operoivat traktorivetoisilla laitteilla ja jotka ovat vuosia
tyhjentäneet säiliöitä hankalissakin paikoissa menestyksellä?

Terveisin

Barösund

Lähetetty iPadista
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Uudenmaan jätehuoltoviranomainen

Lähettäjä:
Lähetetty: keskiviikko 31. tammikuuta 2024 11.06
Vastaanottaja: Uudenmaan jätehuoltoviranomainen
Aihe: Mielipide koskien saostus ja umpisäiliöitä Pornaisissa

Mahdollisuus antaa mielipiteensä muutoksista Uudenmaan
jätelautakunnan jätetaksaan ja jätehuoltomääräyksiin
Moi,
Nyt kun tällaista uudistusta ajetaan niin olisin sitä mieltä monen muun vesiosuuskuntalaisen kanssa että kiinteistöt
jotka sijaitsevat vahvistetulla vesihuoltoalueella tulisi liittää vesihuoltoverkkoon ainakin jätevesien osalta. Nyt
kuntalaiset eriarvoisessa asemassa kun osa joutunut liittymään ja osa venkoilee ja hoitaa jätevedet miten sattuu.
Nyt viranomaisten puolelta painostus päälle ja ensisijainen vaihtoehto olisi liittyminen jätevesijärjestelmään (kunnan
tai vesiosuuskunnan).
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Uudenmaan jätehuoltoviranomainen

Lähettäjä:
Lähetetty: maanantai 12. helmikuuta 2024 17.53
Vastaanottaja: Uudenmaan jätehuoltoviranomainen
Kopio:
Aihe: Åsikt om avfallstaxa

Hej !

Tack för möjligheten att framföra åsikten om avfallstaxan och avfallshanteringsföreskrifterna.

Nu betalar fritidsboende även en avgift för den delen av året sophämtningen inte sker.  Som orsak har det
sagts att det är för att upprätthålla infrastrukturen. Det verkar dock orättvist för fritidsboende att betala för
hela året då man inte använder annan tjänst. Därför borde betalning ske bara för den del av året sophämtning
sker.

Nu när slamtömning sker genom kommunal regi och konkurrensutsatts borde man se till att priset hålls så
låga som möjligt och även kunde vara lägre än vad det har varit hittils.

Med vänlig hälsning

Lovisabo och fritidsbo i Hangö
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Uudenmaan jätehuoltoviranomainen

Lähettäjä:
Lähetetty: maanantai 12. helmikuuta 2024 15.03
Vastaanottaja: Uudenmaan jätehuoltoviranomainen
Aihe: Uudet jätehuoltomääräykset

Ojakkalassa 12.2.2024

Hei

Meillä tulee tänä kesänä 30 vuotta sisään muutosta tässä kiinteistössä.
Meillä on harmaavesille maasuodatus ja mustille vesille umpisäiliö.
Keruusäiliöt on tyhjennetty tarpeen mukaan, tarkkailen lokasäiliön täyttymistä.
Olen yrittänyt pitää kirjaa tyhjennyksistä vuodesta 1996 eteenpäin.
Töitä ovat tehneet yrittäjät Valo, Järvinen, Seppälä ja Eerola.
Alla on lista kirjaamistani säiliöiden tyhjennysajoista (2003 unohtui kirjata)
tyhjennysajan mukaan:
- tammikuu 4 kertaa (31.1-2023, 5.1-2016, 18.1-2021, 20.1-2010)
- helmikuu 2 ---"-- (14.2-1997, 6.2-2012)
- maaliskuu 8 ---"-- (8.3-22, 2.3-20, 11.3-96, 2.3-98, 5.3-02, 3.3-06, 18.3-08, 16.3-11)
- huhtikuu 2 ---"-- (1.4-2014, 29.4-2015)
- toukokuu 2 ---"-- (20.5-2009, 6.5-2013)
- kesäkuu 3 ---"-- (18.6-2001, 21.6-2005, 29.6-2012)
- heinäkuu 6 ---"-- (31.7-2017, 5.7-2018, 17.7-2019, 21.7-2020, 14.7-2021, 19.7-2007)
- elokuu 3 ---"-- (11.8-2022, 26.8-2010, 10.8-2011)
- syyskuu 4 ---"-- (5.9-2023, 21.9-2016, 7.9-1999, 21.9-2000)
- lokakuu 3 ---"-- (22.10-2013, 1.10-2014, 28.10-2004)
- marraskuu 3 ---"-- (23.11-2006, 3.11-2008, 30.11-2012)
- joulukuu 2 ---"-- (2.12-2021, 4.12-1998)
Vuodesta 1996 alkaen on laskelmani mukaan yhteensä 42 lokasäiliön tyhjennystä (1 uupuu).
Vuosia on kulunut 28 kappaleetta kun kuluvaa 2024 ei lasketa.
Eli keskimäärin vuotta kohti on ollut 1,5 tyhjennystä.
Kahtenatoista (12) vuotena on ollut kaksi tyhjennystä samana kalenterivuotena
(1998,2006, 2008, 2110, 2011, 2013, 2014, 2016, 2020, 2021, 2022 ja 2023)
ja kolme tyhjennyskertaa on ollut vuonna 2012.
Kun tuota tyhjennyslistaa tutkailee niin selkeästi tyhjennyksen tarpeen ajankohta
vaihtelee paljon vuosien kuluessa. Tyhjennyksiä on tehty ympäri vuoden pitkän päälle.
Jos ajatellaan että kaivot pitäisi tyhjennyttää vaikkapa kaksi kertaa vuodessa
jatkuvasti, niin meidän kohdalla se tarkoittaisi kustannusten melko suurta nousua,
koska keskimäärin tyhjennysväli nyt on ollut noin 8 kk ((28x12):42=8).
Vielä merkittävämpi kysymys on tyhjennyksen ajoittaminen.
Nykyisellä menettelyllä tyhjennyksen ajoitus ei ole ongelma, kun tyhjennyksen saa
tarvitessaan parinkin päivän sisällä.
En usko että pystyn sanomaan kiinteän sidotun tyhjennysviikon (Vakiotyhjennys)
siten että se meidän kannalta toimisi taloudellisesti järkevästi.
Tuo "Täsmätyhjennys" olisi ilmeisesti nykyistä käytäntöäni lähinnä vastaava,
jos se katsotaan tavalliseksi ja normaalihintaiseksi menettelyksi.
Uudistuksen tarkoitus ei liene nostaa kustannustasoa merkittävästi?
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Täällä meillä on sitten vielä tuon yksityistiemme osalta se tilanne, että on
katsottava milloin tyhjennysauton voi tänne tilata.
Kiinteästi sovittu viikko toimisi vain hyvän kelin aikaan eli sulan maan aikaan.
Talvella kun on huonot kelit niin tänne ei voi loka-autolla tulla. Talvisin on
aina katseltava sopiva ajankohta riittävän ajoissa tyhjennystä ajatellen.

Tv

Asiakasnumero 
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Uudenmaan jätehuoltoviranomainen

Lähettäjä:
Lähetetty: torstai 15. helmikuuta 2024 10.12
Vastaanottaja: Uudenmaan jätehuoltoviranomainen
Aihe: Mielipide jätetaksasta/jätehuoltomääräyksistä

Tervehdys!

Huomioikaa saostus- ja umpisäiliölieƩeen kuljetusyrityksiä kilpailuteƩaessa/valiƩaessa eƩä kalustossa on myös 
pienempiä/kevyempiä lieƩeen kuljetukseen soveltuvia ajoneuvoja. 

Kaikkien kiinteistöjen säiliöiden läheisyydessä ei ole sellaista ajoväylää tai piha-alueƩa joka kestäisi 
jätehuoltomääräyksien 10 luvun 32 § edellyƩämät Ɵeliikennelain sallimat ajoneuvojen painot tai säiliön 
läheisyydessä olisi riiƩäväsƟ Ɵlaa ajoneuvojen kääntämiseen. Säiliöt voivat sijaita kiinteistössä pitkänkin yksityisƟen 
päässä. Tähän asƟ on ollut mahdollisuus itse valita säiliöiden tyhjennykseen sellainen yritys jonka kalustolla on 
päässyt säiliöiden läheisyyteen ilman teiden tai piha-alueiden rikkoutumisia. 5-akselinen säiliöauto raskaalla
kuormalla pienellä alueella kääntyessään murtaa teliakselilla asfalƫpinnankin rikki saaƟ siƩen sorapihat.

Ahtaampien ja kantavuudeltaan heikompien Ɵe- ja piha-alueiden säiliöiden tyhjennyksessä on voinut tähän asƟ 
käyƩää liikennetraktorin perään liiteƩyä säiliöyhdistelmää esim. Tmi Alljob Charles Lindholm on tällaisella kalustolla 
tyhjentänyt oman kiinteistöni jätevesisäiliöt useiden vuosien ajan. Urakoitsijan kuljeƩajalle on voinut kertoa 
kiinteistön erityispiirteet millä on vaikutusta säiliöiden tyhjentämiseen. Uuden keskitetyn lieƩeen kuljetuksen myötä 
toiminnasta tulee kasvotonta jossa asiakkaalla (laskun maksajalla) ei ole mitään kontakƟa yritykseen tai kuljeƩajiin. 
Muitakin urakoitsijoita varmasƟ löytyy ja tällaiset tulisi huomioida kalustovalinnoissa.

Ystävällisin terveisin

_________________________
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Uudenmaan jätehuoltoviranomainen

Lähettäjä:
Lähetetty: tiistai 20. helmikuuta 2024 8.38
Vastaanottaja: Uudenmaan jätehuoltoviranomainen
Aihe: Åsikt om ovfallshanteringen

Avfallshanteringen fungerar bra, men bioavfallssorteringen är nog för krånglig. Vi skall lägga bioavfallet i
en papperspåse vilket betyder att dit bara kan sättas torrt bioavfall och är det minsta lilla fukt i bioavfallet
blir papperspåsen blöt och börjar gå sönder. Sen fryser papperspåsarna fast i avfallskärlet på vintern.
Plastpåsar vore bättre men då skulle man tömma oftare och det blir sen dyrt. Sen är vi bara två personer i
det här hushållet så det enda bioavfall som uppstår är kaffesump, lite potatisskal  och nån gammal banan.
Är det verkligen ekologisk att en bil kör hit och hämtar de cirka 7-8 små påsar som uppstått under en
månad?
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Uudenmaan jätehuoltoviranomainen

Lähettäjä:
Lähetetty: maanantai 19. helmikuuta 2024 12.35
Vastaanottaja: Uudenmaan jätehuoltoviranomainen
Aihe: mielipide jätemaksuista

Hei Uudenmaan jätelautakunta,

Talouteni on yhden ihmisen omakotitalo talous. Kierrätän ja kompostoin kaiken. Jätettä tulee
ERITTÄIN VÄHÄN.

Roskapussin olen PAKOTETTU viemään tien alussa olevaan yhteiseen sekajäteastiaan ja
siitä peritään kuukausimaksu vaikka en sitä pikkuista roskapussia joka kuukausi sinne vie.

Minulta peritään samansuuruinen maksu kuin useamman henkilön talouksilta joilta jätettä tulee
paljonkin enemmän..

On otettava huomioon että roskia tulee erilaisilta talouksilta erimäärä ja maksu on laskettava sen
mukaan.
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Uudenmaan jätehuoltoviranomainen

Lähettäjä:
Lähetetty: keskiviikko 21. helmikuuta 2024 10.28
Vastaanottaja: Uudenmaan jätehuoltoviranomainen
Aihe: Fwd: Jätetaksat, uusimaa.

Korjaus, lisäys allaolevaan:

Olen siis lohjalainen. Saari mökin jätteet kesäkäytöstä kulkevat kotiroskikseen (lajiteltuna)
Maksan turhasta. Vaihtoehtoinen jätepiste kuuluisi olla lähempänä tai Aurlahdesta. Nyt maksamme
kaikki turhasta.

Hanki Outlook for Android

Kohteesta: 
Lähetetty: keskiviikkona, helmikuuta 21, 2024 9:22:31 ap.
Vastaanottaja: Ujlk@ujlk.fi <Ujlk@ujlk.fi>
Aihe: Jätetaksat, uusimaa.

Maksan saari mökkini sekajätteestä m. 100e/vuosi
Paikka on saaressa, kulku muutettavan niemen päästä. Osoitettu jätepiste Karkalin
risteyksessä. 10km väärään suuntaan kodista, joka on Lohjan keskustasta. Olen Siis lohjalainen


	2 Milelipide Vaherno
	3 Mielipide Lundqvist
	4 Mielipide Hiltunen
	5 Mielipide Vuori
	6 Mielipide Lindman
	7 Mielipide Ekberg
	8 Mielipide Moilanen



